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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Kásler Miklós, emberi erőforrások minisztere 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "A szoptatós kismamák oltakozásáról" 

Tisztelt Miniszter Úr!

Március végén bejelentették a hivatalos koronavírus-információs oldalon, hogy kaphatnak vakcinát
a várandós kismamák, hamarosan pedig az is kiderült, hogy ők kikerülnek az oltási rendből. Ezzel
párhuzamosan elterjedt, hogy a szoptatós anyák is soron kívül kaphatnak oltást, de végül a hivatalos
tájékoztatás szerint ki kell várniuk a sorukat. A gond az, hogy a szoptatós kismamák csak Pfizer
vagy  Moderna  vakcinát  kaphatnak,  amiből  igen  kevés  van  és  sokszor  nagyobb  mennyiséget
félretesznek  belőle,  mint  például  az  Audi  gyár  dolgozóinak.  Közben  a  Semmelweis  Egyetem
oltópontjain, egyes vidéki kórházakban, illetve egyes háziorvosoknál mégiscsak beoltanak szoptató
kismamákat. Ehhez elvileg a védőnőnek kell igazolást kiállítania a kismamának, de erről a védőnők
nem tudnak. Ráadásul mivel a szoptató anyákat nem vették ki az oltási rendből, ezért hivatalosan
nem olthatóak soron kívül, és ők ehhez nem is tudnak igazolást kiállítani. Miközben Müller Cecília
tisztifőorvos még most szerdán is úgy beszélt a kismamák oltásáról, hogy abba belevette a szoptató
anyákat is. Tehát összességében a szoptató kismamák helyzete az oltással kapcsolatban rendezetlen.

Ezzel kapcsolatban tisztelettel kérdezem:

1. Hogyan oltathatják be magukat a szoptatós anyák?

2. Ki vannak-e véve az oltási rendből a szoptatós kismamák és mi a protokoll az oltakozásukkal
kapcsolatban?

3. A védőnők tudnak igazolást kiállítani a kismamáknak és azzal beoltják őket soron kívűl?

Válaszát várva.

Budapest, 2021.05.12.



Tisztelettel,

Ungár Péter
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